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Hraje se v Kyjevě fotbal? Robert Fico se dostal do bizarního sporu s novinářem, který uvěřil
dezinformacím o údajné válce v Kyjevě, kde se mezitím hrají fotbalové zápasy a dokonce i koncerty
slovenských kapel! V Kyjevě žádná válka není, zmrazil Fico novináře, zatímco český soud v Praze
znovu osvobodil českou učitelku za výroky, že v Kyjevě válka není!
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Hraje se v Kyjevě fotbal? Robert Fico se dostal do bizarního sporu s novinářem, který uvěřil dezinformacím o údajné válce v Kyjevě, kde se mezitím
hrají fotbalové zápasy a dokonce i koncerty slovenských kapel! V Kyjevě žádná válka není, zmrazil Fico novináře, zatímco český soud v Praze znovu
osvobodil českou učitelku za výroky, že v Kyjevě válka není!

Před několika dny měla slovenská vláda Roberta Fica výjezdní zasedání v Kamenici nad Cirochou a po zasedání se konala tisková konference [1]. Bylo to ještě
před návštěvou Roberta Fica v Užhorodu na Ukrajině a během tiskové konference se jeden z novinářů ptal, proč Robert Fico nejede do Kyjeva, ale jenom kousek
za hranice do Užhorodu. Slovenský premiér se novináře zeptal, jestli byl někdy v Kyjevě, a ten řekl, že nebyl.

Fico na to reagoval pokusem o vtip, když se zeptal Erika Kaliňáka na to, jestli se hraje fotbalová liga na Ukrajině. Erik na to reagoval slovy, že ukrajinskou ligu
nesleduje, takže neví, ale ten dotaz byl myšlen ironicky, protože v Kyjevě se normálně hrají zápasy ukrajinské ligy, což potvrzují pravidelné rozpisy [2]
ukrajinské Premier League a přátelských zápasů, které se hráli a hrají přímo v Kyjevě na mamutím olympijském stadionu Valerie Lobanovského z roku 1980
pro 70 000 diváků, který je domovským stadionem Dynama Kyjev. A to není všechno.
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Robert Fico se dostal do sporu s novinářem, jestli je v Kyjevě válka!

Ukrajinská státní agentura na podporu cestovního ruchu spustila webovou stránku [3], která podporuje turisty z domova i ze světa k návštěvě tzv. “bezpečných”
měst na Ukrajině, kde je normální život a cizinci v nich mohou utrácet své peníze bez obav z války. Hádejte, jaké město, kromě jiných, je v nabídce? Za pouhých
224 EUR si můžete koupit prohlídku Kyjeva s průvodcem po místních památkách. A pokud by vám to bylo málo, tak za dalších 119 EUR vás průvodce
vezme okolo celého Kyjeva po památkách v blízkém okolí Kyjeva.

Projekt na podporu cestovního ruchu podporuje ukrajinská vláda skrze veřejnoprávní program Visit Ukraine. Cílem projektu je podpora cestovního ruchu na
Ukrajině a v době války se agentura soustředí na přilákání valutových turistů do tzv. bezpečných turistických destinací. V nabídce je vedle Kyjeva prakticky celá
Ukrajina na západním břehu Dněpru, včetně Oděsy.

Letecké poplachy nad Kyjevem jsou jedinou připomínkou vzdálené války na Donbasu

Na Ukrajině na západ od Dněpru probíhá normální život, který nemá nic společného s válkou. Jedinou připomínkou války jsou občasné letecké poplachy, které
Ruská armáda oznamuje obvykle 30 minut předem ukrajinským úřadům. Rakety míří na vojenské instalace a na poslední známé ubikace vojenského personálu
Ukrajiny, který se ubytovává v hotelech a v bytovkách namísto kasáren, které jsou prvními terči útoků.

Posledním takovým příkladem byl raketový útok na Charkov Palace Hotel přímo v centru Charkova, kde byli ubytováni vojáci AFU a desítky
vojenských poradců NATO z Německa, Francie, Velké Británie a z USA. Snaha ukrajinské armády ubytovávat své vojáky tajně mimo vojenské kasárny je
logická, ale vede potom k ruským útokům na tyto civilní objekty. Ukrajinci totiž neválčí podle pravidel mezinárodního práva a umisťují vojáky do civilních budov
spolu s ostatními civilisty.
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Následky útoku ruské rakety na hotel Charkov Palace, ve kterém byli ubytováni ukrajinští vojáci a poradci NATO

Prostě objekty jako jsou právě hotely, ale také školy v době třeba letních prázdnin, kdy školy i minulý rok během léta používala ukrajinská armáda. Před Rusy
nelze tato tajná ubytování vojáků v civilních objektech utajit, protože Rusové mají na Ukrajině miliony informátorů, kteří pohotově informují ruské úřady o pohybu
ukrajinských vojsk a o přesunech AFU.

Když se někde ubytují vojáci AFU, ruský generální štáb o tom dostane informace obvykle do 120 minut. Takovou rychlostí funguje válečné zpravodajství na
Ukrajině. Pokud se tedy neubytujete v Kyjevě v hotelu nebo ve škole spolu s ukrajinskými vojáky, tak vám nic nehrozí a bez obav můžete Kyjev nejen navštívit,
ale třeba tam i bydlet anebo uspořádat liberální a sluníčkový koncert.

Michael Kocáb vyjede se slovenským festivalem Pohoda do Kyjeva na koncert

Tento víkend se totiž bude v Kyjevě konat dvoudenní koncert slovenských kapel s názvem Pohoda loves Ukraine, který moc dobře znají na Slovensku, protože
tento liberální festival Pohoda se koná každý rok počátkem července na letišti v Trenčíně a tentokrát pořadatele napadlo, že udělají speciální edici festivalu přímo
v Kyjevě v klubu Atlas. Informaci [4] o uspořádání festivalu takřka politické písně přinesla slovenská televize a hřebem programu bude Michael Kocáb, který tam
bude nejen za Pražský výběr, ale i za Pražskou kavárnu a liberální frontu z Prahy. Latté kávičky potečou proudem a bude to růžový. Slovenská RTVS k tomu
uvedla:

Podujatie s názvom Pohoda loves Ukraine sa uskutoční 27. januára v kyjevskom klube Atlas.

Organizátori informovali:

„Slovensko bude reprezentovať päť skupín: FVLCRVM, Berlin Manson, Karpatské chrbáty, Fara a Vydrapená bužírka Punk Systém. Zahrajú tiež tri ukrajinské
kapely Stantsiya Mir, Hyphen Dash a Lucas Bird.“

Špeciálnym hosťom bude český hudobný skladateľ, inštrumentalista, spevák, občiansky aktivista a politik Michael Kocáb.
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V politike sa Michael Kocáb zaslúžil po roku 1989 o odchod ruských vojsk z okupovaného územia Česka a Slovenska, ktoré obsadili ruské vojská v roku
1968.

Takže o víkendu se liberální muzikanti přesunou ke koncertování do centra Kyjeva a budou šířit sluníčkové a pokrokové hodnoty ve stylu Festivalu politické písně
Sokolov, jenom v obráceném gardu a s opačným polarizačním znaménkem, tedy ne písní proti prohnilému západu, ale písní proti tzv. zlu na východě. A to není
všechno. Na YouTube si každý může ověřit, že v Kyjevě opravdu žádná válka není a nic tam válku nepřipomíná, s výjimkou občasných leteckých poplachů a také
s výjevy scén, kdy odvodní komisaři chytají po ulicích ukrajinské muže, kteří se nechtějí stát řidiči Leopardů, ani piloty F-16, ani hrdinnými vojáky, kteří půjdou
vyhnat Rusy z Krymu a z Donbasu.

Kde se vzala dezinformační historka o probíhající válce v Kyjevě?

Neznámo proč se tito lidé odvodu vyhýbají a nechtějí se připojit ke slávě stovek tisíc padlých Ukrajinců, kteří své hrdinství již prokázali a podařilo se jim tak svoji
mobilizaci přeměnit na mohilizaci. Možná právě na jejich podporu přijedou liberální a pokrokoví písničkáři z Pohody zahrát svým soudruhům do Kyjeva,
aby se inspirovali Míšou Kocábem, když jemu se podařilo “vyhnat” Ruskou armádu z Československa bez jediného výstřelu.

Tato legenda nesmí být zapomenuta, a proto přijede Ukrajincům promluvit do duše, aby se vzchopili. Doufám, že jste pochopili moji ironii a sarkasmus, protože
každému je jasné, že v Kyjevě válka není a občasné letecké poplachy prostě za válku nelze považovat, snad pouze za její připomínku, že válka na Ukrajině stále
je, tam daleko za Dněprem, tam na Donbasu, v Záporoží a v Chersonu.

Michael Kocáb pojede na koncert do Kyjeva

A tak tomu bylo vždy. Ruská armáda za celou dobu SVO nevstoupila do Kyjeva, ale přesto se už dva roky v českých médiích tvrdí, že v Kyjevě je jakási válka,
která tam nikdy doopravdy nedorazila a funguje tam stále normální život, probíhají tam ligové zápasy, lidé normálně chodí po ulicích, nikde nejsou žádná známky
střelby, výbuchů, explozí, boje v ulicích, minometná palba, nikde nic nehoří.

Rusové se nejblíže přiblížili Kyjevu ve chvíli, kdy ruští výsadkáři na začátku SVO obsadili letiště konstrukční kanceláře Antonov v Hostomelu na okraji Kyjeva, ale
po zhruba měsíci se Rusové z letiště stáhli 1. dubna 2022 v rámci mírového gesta vůči Ukrajincům po skončení mírových rozhovorů v Istanbulu koncem března
2022. Na nátlak Londýna však Kyjev nakonec mírovou dohodu s Ruskem odmítl a výsledkem je dnes Ukrajina na pokraji vojenského, ekonomického a sociálního
kolapsu. V samotném Kyjevě však válka naštěstí nebyla. To jsou fakta. Tedy pokud se válkou myslí válka, tedy boje v ulicích města, ne poplašné letecké sirény.

VIDEO: Česká učitelka byla již podruhé osvobozena za informace o životu v Kyjevě, ale státní zástupce se znovu odvolal

V České republice byla v dubnu 2022 zahájena česká učitelka Martina Bednářová, která v hodině českého jazyka prohlásila, že v Kyjevě žádná válka není a je
tam normální život. Státní zastupitelství ji zahájilo a obvinilo z popírání genocidy, což je v ČR univerzální gumový paragraf použitelný prakticky na cokoli a
kohokoliv, přestože genocida není uplatnitelná na žádný válečný konflikt per se, ale pouze per causa, v doložitelném a mezinárodně uznatelném případě, což v
případě Ukrajiny zatím nenastalo, což minulý rok v září potvrdila [5] i vyšetřovací komise OSN. Žádný mezinárodní orgán zatím neuznal, že by se na
Ukrajině páchala genocida.
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Učitelka Martina Bednářová byla znovu osvobozena za výroky, že v Kyjevě není válka!

To však nebrání státnímu zastupitelství v ČR, aby obvinilo učitelku z popírání genocidy, protože učitelku natočil a na video nahrál jeden ze studentů, shodou
okolností prý synek jednoho známého českého novináře. Učitelka byla ve středu soudem v Praze již podruhé osvobozena [6], že trestný čin se nestal a
učitelka jen pronášela svůj názor garantovaný ústavou. Odvolací soud ale už předtím namítl, že na učitelku se musí pohlížet přísněji podle jakéhosi
evropského judikátu, protože je učitelka a její soukromý názor má autoritativní sílu. Pražský soud ale ve středu trval na svém a znovu učitelku osvobodil, přičemž
státní zástupce se znovu odvolal. Proč? Protože rozkaz zjevně zněl jasně: Bednářová musí být odsouzena jako odstrašující případ pro další případné “dezoláty”
a protivládní živly. A soudkyně to jaksi blokuje.

Odvážná soudkyně docela riskuje, protože svými rozsudky jde proti Fialovu režimu v ČR

V Kyjevě válka naštěstí nebyla, nikdy se tam v ulicích nestřílelo mezi ukrajinskými a ruskými vojáky, nikdy se tam nebojovalo v ulicích, pouze tam čas od času
znějí letecké poplachy a někdy dojde v důsledku sestřelu rakety k dopadu trosek do ulic města. Ano, ty trosky mohou někdy někoho zabít, ale není to válka v
Kyjevě, protože v Kyjevě je normální život, viz. čerstvé video níže. Přesto však je učitelka Martina Bednářová tahaná po soudech a neustále ji novináři zasypávají
dezinformacemi o tom, že v Kyjevě je válka, což je demagogie a propaganda. Skutečná válka do Kyjeva naštěstí nedorazila.

Watch Video At: https://youtu.be/FzNHvnE7NRU
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Právě proto jezdí politici z celé EU do Kyjeva na státní návštěvy, jako by se nechumelilo, proto v Kyjevě normálně probíhá nejvyšší ukrajinská fotbalová liga, proto
tam jezdí slovenští muzikanti na koncerty do místních klubů, protože v Kyjevě je normální život, který válku, až na občasné sirény, v ničem nepřipomíná. Pokud
chcete vidět, jak vypadal vánoční Kyjev naživo v prosinci přímo v ulicích, výše máte video.

A ví to samozřejmě i soudkyně Klára Jantošová, která i podruhé učitelku Bednářovou osvobodila, protože soudkyně ví, že učitelka se dopustila jediné věci –
dětem řekla fakta! A to je ve Fialově režimu zločin, těžší zločin, než je pokus o vraždu [7] českého zákazníka taxíku, kterého do hlavy skopala dvojice
ukrajinských gaunerů. Ti byli obvinění zbaveni a dostali zkušební dobu, zatímco učitelka je za svůj výrok tahaná po soudech. Takže, jaká je realita? Když
Robert Fico na tiskovce popře, že by v Kyjevě byla válka, tak je to názor politika. Když to řekne v ČR učitelka, chtějí ji za názor zavřít a tahají ji po soudech.
Pokud máte čas, zajeďte si o víkendu do Kyjeva na festival Pohoda a sami na vlastní oči uvidíte, jaká je pravda o Kyjevu. Doporučil bych to i českému státnímu
zástupci, prospělo by mu to, aby byl konfrontován v Kyjevě s realitou.

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 10. rokem děláme, pokud se vám líbí naše
články, videa, překlady videí a pravidelné páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli přinášet nové informace a politické analýzy a
komentáře, přispějte prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit, tedy
podle svých možností.

Každý příspěvek má smysl, každý se počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 35% z cílové sumy a do konce měsíce zbývá 5 dní. Přispět můžete
bankovním převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash, Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může pokračovat jedině s
Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc
předem děkujeme!
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